
 1 

Protokół Nr ORN.0002.5.2015 

VII Sesji Rady Miejskiej w Olecku odbytej w dniu 29 maja 2015 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 Sesję rozpoczęto o godzinie  13:00 

              zakończono o godzinie   15:15 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący  Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

Protokołowała                                             Inspektor  Wydziału ORN UM  

- Karolina Kuskowska 

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Powiatu Oleckiego  

– Kazimierza Iwanowskiego, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olecku – Janusza 

Żukowskiego, kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad i zarządów 

osiedli oraz mieszkańców biorących udział w sesji. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na stan 21 radnych w sesji uczestniczy  

21 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów  

oraz przewodniczących rad i zarządów osiedli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji.  

4. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych dotyczące projektów 

uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Olecka, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie nazewnictwa ulic w mieście Olecko, 

d) oddania w użyczenie nieruchomości położonej w Olecku przy ul. Młynowej 8, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 

przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, 

pomiędzy ul. Wiejską i Leśną, oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej  

w Olecku, 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części przebiegu 

napowietrznej linii elektroenergetycznej 110kV relacji Gołdap  

– Olecko na terenie gminy Olecko, 
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g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015-2024, 

h) zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

8. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Olecka:  

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2014 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, informacji o stanie mienia Gminy 

Olecko,  

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

 z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2014 rok,  

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku,  

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Olecka za 2014 rok,  

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok,  

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok,  

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka.  

9. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii 

elektroenergetycznej 110kV relacji Gołdap – Olecko na terenie gminy Olecko. Podczas 

Komisji Rady okazało się, że zainteresowane strony nie doszły do porozumienia, dlatego 

wnioskuje o przeniesienie tego projektu na miesiąc czerwiec. W tym czasie strony będą miały 

możliwość poczynienia ustaleń, a następnie radni będą mogli z całą odpowiedzialnością  

i czystym sumieniem głosować. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym,  

każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za przyjęciem wniosku w sprawie 

zmiany porządku obrad głosowało 19 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada przyjęła wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie z porządku obrad 

w pkt 7 podpunktu f) o treści miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110kV relacji Gołdap – Olecko 

na terenie gminy Olecko”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że w materiałach na sesję przesłał projekt uchwały w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Olecka. Projekt uchwały został przygotowany 

w związku z pismem Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2015 r. 

dotyczącym możliwości naruszenia przez Burmistrza Olecka ustawowego zakazu 

prowadzenia działalności gospodarczej, wynikającego z art. 4 ust. 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje 

publiczne związanej z pełnieniem przez niego funkcji Prezesa Zarządu Koła Łowieckiego 

„SARNA” w Olecku. W wyniku konsultacji przedmiotowego projektu uchwały z Krajowym 

Biurem Wyborczym zrodziła się wątpliwość natury prawnej, czy odmowa stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu powinna nastąpić w formie uchwały czy pisma. W opinii Krajowego 

Biura Wyborczego i ostatecznej opinii Kancelarii Prawnej obsługującej Urząd Miejski 

powinno to nastąpić w formie pisma. Zasadne zatem jest, aby wycofać z porządku obrad sesji 

przedmiotowy projekt uchwały, a stanowisko Rady Miejskiej przedstawić Wojewodzie 

Warmińsko-Mazurskiemu w piśmie.  

Zgodnie z opinią prawną przedstawioną przez Kancelarię Prawną „Togatus”  

„sprawowanie przez burmistrza funkcji Prezesa Zarządu Koła Łowieckiego może naruszać 

przepisy ustawy o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby pełniące 

funkcje publiczne. Nastąpi to w przypadku, gdy koło będzie prowadzić działalność 

gospodarczą.” W dniu 18 maja 2015 r. uzyskał wyjaśnienia Zarządu Okręgowego Polskiego 

Związku Łowieckiego w Suwałkach i Burmistrza Olecka, z których wynika, że Burmistrz  

nie naruszył ustawowego zakazu prowadzenia działalności gospodarczej, wynikającego  

z art. 4 ust. 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ograniczeniu prowadzenia działalności 

gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne w związku z pełnieniem funkcji Prezesa 

Zarządu Koła Łowieckiego „SARNA” w Olecku, ponieważ koło nie prowadzi działalności 

gospodarczej. Zatem, nie ma podstawy prawnej do podjęcia przez Radę Miejską uchwały  

o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu Burmistrza w oparciu o art. 492 Kodeksu wyborczego.  

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnosząc się do tego, co powiedział Pan Przewodniczący przytoczyła stwierdzenie z opinii 

prawnej, którą radni otrzymali w dniu wczorajszym, wykonanej na potrzeby zaistniałej 

sytuacji. „Zgodnie z art. 492 § 2 Kodeksu wyborczego rada miasta w razie stwierdzenia 

przesłanki określonej w § 1 pkt 5 w/w przepisu winna podjąć uchwałę w przedmiocie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu burmistrza”. Opinię podpisał radca prawny Marek 

Lewandowski. Jeśli Rada przyjmie wniosek Pana Przewodniczącego to informuje, że Radni 

Dobra Wspólnego nie będą w tym uczestniczyć.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

wyjaśnił, że wysłanie pisma nie zamyka drogi, ponieważ to Wojewoda, na podstawie 

otrzymanej dokumentacji będzie tę sprawę ostatecznie rozstrzygał. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgodziła się, że decyzję podejmie Wojewoda. Jednak w sprawie pisma, które radni otrzymali 

w dniu wczorajszym od Pana Przewodniczącego, zasięgała opinii w zespole prawnym 

Krajowego Biura Wyborczego. Uzyskała informację, że jedyną drogą prawną w takiej 

sytuacji jest podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu.  

 

Radny Wojciech Rejterada 

powiedział, że taka procedura miałaby miejsce, jeżeli zostałoby naruszone prawo. Radcy 

stwierdzili, że nie ma takich przesłanek. 
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Kancelaria Prawna Togatus – Sławomir Trojanowski 

wyjaśnił, że radca prawny nie stwierdza czy zostało naruszone prawo. To Rada w oparciu  

o wyjaśnienia Burmistrza stwierdza czy doszło do naruszenia prawa czy nie. Są dwie 

możliwości. Pierwsza jest taka, że Przewodniczący w imieniu Rady przesyła informację  

do Wojewody, że nie doszło do naruszenia prawa. Druga możliwość to podjęcie uchwały 

odmawiającej stwierdzenia wygaśnięcia mandatu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zwrócił uwagę, że niedawno Rada wypowiadała się w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnej 

Renaty Dunaj. Był to projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej. 

Wszyscy radni byli przeciw podjęciu tej uchwały. Teraz rozstrzyga Wojewoda. Projekt 

uchwały procedowany obecnie ma inne znaczenie. Uważa, że należałoby tym tematem zająć 

się podczas następnej sesji. Przygotować projekt uchwały, która mówi o wygaśnięciu 

mandatu burmistrza i wówczas radni wypowiedzą się. Zapewne radni odniosą się tak jak  

w przypadku Pani Dunaj, żeby to organ właściwy do rozstrzygnięcia o tym zdecydował.  

Drugą sprawą jest to, że jeżeli projekt uchwały zostanie zdjęty stanowisko Rady 

przedstawiane Wojewodzie powinno być najpierw procedowane na posiedzeniach Komisji,  

a później na sesji. Można przecież wystosować pismo do Wojewody, że sprawa została 

przekazana do procedowania na posiedzeniach Komisji. 

 

Kancelaria Prawna Togatus – Sławomir Trojanowski 

uważa, że ze względu na upływający termin, odpowiedzi należy udzielić już teraz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

dodał, że w piśmie nie ma niczego, o czym radni by nie wiedzieli. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

wyjaśniła, że opinię prawną w przedmiocie dopuszczalności sprawowania przez Burmistrza 

funkcji Prezesa Zarządu Koła Łowieckiego, w której zawarto treść dotyczącą przepisu  

o podjęciu uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu wykonała Kancelaria 

Prawna Togatus Sławomir Trojanowski, która obsługuje Urząd Miejski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym,  

każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za przyjęciem wniosku w sprawie 

zmiany porządku obrad głosowało 13 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 4 radnych 

nie wzięło udziału w głosowaniu. 

 

Rada przyjęła wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie  

z porządku obrad w pkt 7 podpunktu a) o treści „odmowy stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu Burmistrza Olecka”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał treść pisma do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego – pismo w załączeniu  

do protokołu.  

 

Zapytał czy radni zgłaszają uwagi do treści pisma? 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się do radcy prawnego z zapytaniem czy treść pisma należy przegłosować? 

 

Kancelaria Prawna Togatus – Sławomir Trojanowski 

odpowiedział, że tak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poddał pod głosowanie projekt pisma do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. Zapytał,  

kto z radnych jest za przyjęciem treści odczytanego pisma? 

 

Rada, przy 14 głosach za i 2 wstrzymujących przyjęła treść pisma do Wojewody Warmińsko 

-Mazurskiego. 5 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. 

 

Innych uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 NR ORN.0050.81.2015 z dnia 28 kwietnia 2015 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

powołania obwodowych komisji wyborczych, 

 NR ORN.0050.82.2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego za 2014 rok, 

 NR ORN.0050.83.2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2015 rok, 

 NR ORN.0050.84.2015 z dnia 5 maja 2015 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

powołania obwodowych komisji wyborczych, 

 NR ORN.0050.85.2015 z dnia 5 maja 2015 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami Gminy Olecko dotyczącymi koncepcji zagospodarowania jeziora 

Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega w mieście, 

 NR ORN.0050.86.2015 z dnia 7 maja 2015 r. w sprawie zmiany Zarządzenia  

Nr ORN.0050.51.2015 Burmistrza Olecka z dnia 17 marca 2015 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowych 

położonych na terenie Gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.87.2015 z dnia 7 maja 2015 r. w sprawie powołania Komisji 

konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji zadań publicznych z zakresu kultury fizycznej w 2015 r.  

w formie dofinansowania wkładu własnego przy realizacji projektów z funduszy 

europejskich, krajowych i innych, gdzie taki wkład jest wymagany oraz określenia 

Regulaminu pracy Komisji konkursowej, 

 NR ORN.0050.88.2015 z dnia 12 maja 2015 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o kwotach dotacji otrzymanych z budżetów jednostek 

samorządu terytorialnego oraz kwotach dotacji udzielonych innym jednostkom 

samorządu terytorialnego w 2014 roku, 

 NR ORN.0050.89.2015 z dnia 12 maja 2015 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości wykazu udzielonych poręczeń i gwarancji w 2014 roku, 

 NR ORN.0050.90.2015 z dnia 12 maja 2015 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji obejmującej dane dotyczące wykonania budżetu i kwotę 

wykorzystanych środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 
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publicznych oraz kwotę zobowiązań, o których mowa w art. 72 ust. 1 pkt 4 ustawy  

o finansach publicznych w 2014 roku, 

 NR ORN.0050.91.2015 z dnia 12 maja 2015 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji obejmującej wykaz osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie 

podatków lub opłat udzielono ulg, odroczeń, umorzeń lub rozłożono spłatę na raty  

w kwocie przewyższającej łącznie 500 zł oraz wykaz osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej w 2014 roku, 

 NR ORN.0050.92.2015 z dnia 14 maja 2015 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.93.2015 z dnia 19 maja 2015 r. w sprawie ogłoszenia rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych z zakresu kultury 

fizycznej w 2015 r. w formie dofinansowania wkładu własnego przy realizacji 

projektów z funduszy europejskich, krajowych i innych, gdzie taki wkład jest 

wymagany, 

 NR ORN.0050.94.2015 z dnia 19 maja 2015 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.95.2015 z dnia 21 maja 2015 r. w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej, 

 NR ORN.0050.96.2015 z dnia 26 maja 2015 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2014 rok Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate”, 

 NR ORN.0050.97.2015 z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Olecku w sprawie określenia trybu  

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego  

w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Ogłoszono:    

1)   rokowania na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,3141 ha, przeznaczonej 

pod zabudowę handlową  przy ulicy Wiejskiej. Rokowania  zostaną przeprowadzone  

w dniu  2 czerwca 2015 r. 

2) pierwszy przetarg  na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych o powierzchniach 

0,1222 ha i 0,1183 ha, położonych w Olecku na  Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Przetarg zostanie  przeprowadzony w dniu  

16 czerwca 2015 r. 

3) pierwszy przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0024 ha, 

położonej w Olecku przy Alejach  Lipowych  z przeznaczeniem  pod  zabudowę    

garażową typu  „blaszak”. Przetarg zostanie  przeprowadzony w dniu 16 czerwca 2015 r. 

4) kolejny przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,0976 ha położonej w Olecku 

przy ulicy  Dąbrowskiej, przeznaczonej pod zabudowę mieszkaniową. Przetarg zostanie  

przeprowadzony w dniu 23 czerwca 2015 r. 

5) kolejny przetarg na sprzedaż kompleksu 28 działek pod zabudowę garażową na Osiedlu  

Siejnik I w Olecku o łącznej powierzchni 0,0588 ha wraz z udziałem w drogach    

dojazdowych w wysokości  28/67 części nieruchomości o powierzchni 0,2195 ha. 

Przetarg zostanie  przeprowadzony w dniu 3 lipca 2015 r. 

6) trzeci przetarg na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych odpowiednio o powierzchni  

0,0962 ha i 0,0683 ha,  przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną  

wraz z udziałami  w ½ części drogi dojazdowej o powierzchni 0,0244 ha, położonych  
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w Olecku na zapleczu ulicy Żeromskiego. Przetarg  zostanie przeprowadzony w dniu  

3 lipca 2015 r. 

7) pierwszy przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 7,0388 ha, 

położonej w Olecku na zapleczu  ulicy Kościuszki (TAG) z przeznaczeniem pod 

zabudowę produkcyjną. Przetarg zostanie  przeprowadzony w dniu 7 lipca 2015 r. 

 

 Rozstrzygnięto przetarg: na sprzedaż czterech działek przeznaczonych pod lokalizację 

trafostacji w Olecku przy  ulicy Czerwonego Krzyża, Batorego, Parkowej i Zamkowej. 

Nieruchomości o łącznej powierzchni 0,0143 ha zostaną sprzedane za kwotę brutto 

28.232,19 zł. 

 

 Nie doszły do skutku przetargi:  

1) na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych odpowiednio o powierzchni 0,0962 ha  

i 0,0683 ha, przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wraz  

z udziałami  w ½ części drogi dojazdowej o powierzchni 0,0244 ha, położonych  

w Olecku na zapleczu ulicy  Żeromskiego, 

2) na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,1977 ha położonej w Olecku  

na Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem pod zabudowę handlową, 

3) na sprzedaż  nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,2402 ha, położonej w Olecku 

przy ulicy Parkowej  z przeznaczeniem pod  zabudowę mieszkaniową wielorodzinną. 

 

 Zawarto akty notarialne: na sprzedaż czterech działek przeznaczonych pod lokalizację 

trafostacji w Olecku przy  ulicy Czerwonego Krzyża, Batorego, Parkowej i Zamkowej. 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

1. Partnerstwo na rzecz ochrony wód obszaru transgranicznego Litwy, Polski i Rosji 

– IV Etap – termin zakończenia projektu - 30 czerwca 2015 r.  

Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowościach Doliwy i Kijewo oraz zaprojektowanie  

i budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Olecko. 

Zakres prac:  

-  budowa sieci wodociągowej - rura PE  110 mm –  2,1km 

-  budowa przyłączy wodociągowych - rura PE  40 mm – 0,1km (4szt.) 

- dostawa, montaż i uruchomienie 7 sztuk przydomowych oczyszczalni ścieków (PBOŚ)  

Termin wykonania robót budowlanych: 22 czerwca 2015 r. 

Koszt zamówienia brutto: 428.040,00 PLN. 

Wykonano 99% sieci wodociągowej w m. Kijewo oraz Doliwy. 

Trwają roboty przy montażu przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Dostawa urządzeń do oczyszczalni ścieków w Olecku w zakresie: 

- wirówki dekantacyjnej odwadniająco - zagęszczającej do osadów – 1 szt; 

- rusztu napowietrzającego do zbiornika retencyjnego – 1 szt; 

- dmuchawy – 1 szt. 

Koszt zamówienia brutto: 535.050,00 PLN 

Termin wykonania dostawy: 15 czerwca 2015 r. 

 

2. Budowa ulicy Chopina w Olecku – projekt. 

Wartość usługi brutto – 9 650,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 10 czerwca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

drogowej, sanitarnej i elektrycznej.  
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3. Przebudowa ulicy Ludowej w Olecku – projekt. 

Wartość usługi brutto – 12 177,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 19 czerwca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

drogowej, sanitarnej i elektrycznej. 

 

4. Przebudowa drogi na zapleczu ul. Kolejowej – Os. Zielone w Olecku.   

Wartość usługi brutto – 19 065,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 14 maja 2015 r. 

Wystąpiono o pozwolenie na realizację zadania, rozpoczęto procedurę zamówienia 

publicznego na roboty budowane.  

 

5. Budowa przepustu na rowie melioracyjnym w Jaśkach gm. Olecko.  

Zlecono opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej i operatu wodnoprawnego 

Wartość usługi brutto – 2 200,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 29 maja 2015 r. 

 

6. Budowa ulicy Dębowej w Olecku – projekt.  

Wartość usługi brutto – 19 680,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 19 czerwca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

drogowej, sanitarnej i elektrycznej ulicy Dębowej, Kasztanowej i Grabowej.  

 

7. Budowa oświetlenia i odwodnienia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego   

w  Olecku. 

Wartość usługi brutto – 4120,50 PLN 

Termin wykonania zamówienia ( odbioru)– 30 kwietnia 2015 r. 

Zakres usługi: sporządzenie projektu budowlanego odwodnienia i oświetlenia terenów 

zielonych przy ul. Broniewskiego w Olecku. 

Trwa procedura uzyskania pozwolenia na budowę. 

 

8. Budowa ul. Syrokomli  w  Olecku. 

Wartość robót -  148.850,00 zł. 

Termin wykonania robót budowlanych: 30 czerwca 2015 r. 

 

9. Koncepcja zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega  

w mieście. 

Wartość wykonania zamówienia brutto – 36 900,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia - 20 sierpnia 2015 r. 

19 maja 2015 r. odbyły się konsultacje społeczne dotyczące koncepcji. Protokół z konsultacji 

jest w opracowaniu.  

 

10. Przebudowa świetlicy wiejskiej w Sedrankach.  

Wartość usługi brutto – 15 000,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 10 lipca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

budowlanej, sanitarnej i elektrycznej.  

 

11. Budowa oświetlenia w Rosochackich (Fundusz Sołecki).  

Wartość usługi brutto – 11 000,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 29 maja 2015 r. 
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Zakres usługi i robót budowlanych: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowej linii 

oświetleniowej, budowa linii w zakresie określonym projektem i umową.  

 

12. Budowa oświetlenia Biała Olecka.  

Wartość usługi brutto – 4 674,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 10 lipca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

elektrycznej. 

 

13. Przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, Kiepury i Szymanowskiego – projekt. 

Wartość usługi brutto – 22 755,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 17 lipca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

drogowej, sanitarnej i elektrycznej ulicy  Moniuszki, Kiepury, Wieniawskiego  

i Szymanowskiego. 

 

14. Remont długiego mostu na rzece Lega (kładka dla pieszych) w Olecku.  

Wartość zamówienia brutto – 295 155,08 PLN.  

Wartość usługi brutto – 3 690,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 30 czerwca 2015 r. 

Zakres robót budowlanych: Całkowita wymiana drewnianych elementów kładki. 

 

15. Budowa budynku socjalnego – projekt budowlany.  

Wartość usługi brutto – 12 300,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 11 września 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie projektu budowlanego budynku socjalnego o 12 lokalach 

mieszkalnych. 

 

16. Przebudowa altany w parku przy ul. Gołdapskiej w Olecku. 

Wartość usługi brutto – 2 000,00 PLN. 

Termin wykonania zamówienia – 30 czerwca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

przebudowy zabytkowej altany w parku przy ul. Gołdapskiej w Olecku. 

 

17. Przebudowa drogi wewnętrznej przy ul. Kościuszki 10-12. 

Wartość robót -  56.900,00 zł.  

Termin wykonania robót budowlanych: 30 czerwca 2015 r. 

 

18. Budowa drogi dojazdowej przy ul. Jeziornej. 

Trwa procedura przetargowa  - przetarg  nieograniczony pow. 30 000 EUR. 

Otwarcie ofert: 1 czerwca 2015 r. 

 

19. Projekt linii oświetleniowej ul. Sembrzyckiego. 

Koszt dokumentacji projektowej: 6.150,00 PLN brutto. 

Termin wykonania: 15 grudnia 2015 r.     

 

20. Zagospodarowanie terenu plaży wiejskiej FS Babki Gąseckie. 

Sołectwo wykonuje we własnym zakresie. 

 

21. Budowa drewnianej wiaty rekreacyjnej FS Duły. 

Wartość robót: 7 097,10 zł. 

Termin wykonania robót budowlanych: 19 czerwca 2015 r. 
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Zakres robót: wykonanie wiaty drewnianej o wymiarach 400 x 350 cm oraz stołu 

drewnianego z ławami do siedzenia. 

 

22. Budowa drogi na Osiedlu Siejnik II (Podkowa) w Olecku – zakres uzupełniający.  

Wartość zamówienia brutto 273 060,00 PLN. 

Wartość zamówienia brutto 3 198,00 PLN. 

Termin realizacji – 30 czerwca 2015 r. 

 

23. Projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności  

w Olecku - wartość usługi: 12.000,00 zł brutto. 

 

 W dniach od 29 maja 2015 r. do 26 czerwca 2015 r. nastąpi ponowne wyłożenie, 

projektu zmiany planu, do publicznego wglądu.  

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami, 

odbędzie się w dniu 9 czerwca 2015 r. o godzinie 14.00 w Urzędzie Miejskim  

w Olecku w sali konferencyjnej nr 32. Uwagi do planu należy składać na piśmie  

do Burmistrza Olecka, z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki 

organizacyjnej i adresu oraz oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy,  

w terminie do dnia 10 lipca 2015 r. 

 

 W niedzielę 31 maja br. odbędą się wybory do Rad Powiatowych Warmińsko 

-Mazurskiej Izby Rolniczej. Siedziba lokalu wyborczego dla okręgu wyborczego  

nr 76 obejmującego obszar Gminy Olecko będzie mieścić się w Urzędzie Miejskim  

w Olecku, Plac Wolności 3. Lokale wyborcze będą otwarte w godzinach od 8 do 18. 

 

 Okręgowy Urząd Górniczy w Warszawie przekazał informację dotyczącą 

wydobywania piasku i żwiru na potrzeby własne osób fizycznych. Art. 4 ust. 1 ustawy 

z dnia 09.06.2011 r. Prawo geologiczne i górnicze (Dz. U. z 2015 r. poz. 196) 

dopuszcza wydobywanie bez koncesji piasków i żwirów na potrzeby własne osoby 

fizycznej, z nieruchomości stanowiących jej własność lub będącej w jej użytkowaniu 

wieczystym, bez prawa rozporządzania, w tym sprzedaży wydobytej kopaliny, jeżeli 

jednocześnie wydobycie będzie wykonywane bez użycia środków strzałowych,  

nie będzie większe niż 10 m
3
 (ok. 16 ton) w roku kalendarzowym i nie naruszy 

przeznaczenia nieruchomości. Koniecznym warunkiem wydobycia jest 

powiadomienie na piśmie Dyrektora Okręgowego Urzędu Górniczego w Warszawie,  

z 7- dniowym wyprzedzeniem o zamiarze podjęcia wydobycia kopaliny. W przypadku 

naruszeń w/w wymagań właściwy organ nadzoru górniczego w drodze decyzji ustala 

prowadzącemu taką działalność opłatę podwyższoną za wydobytą wcześniej kopalinę, 

która w przypadku piasku i żwiru wynosi obecnie 22,80 zł/tonę. Powyższa informacja 

została umieszczona na stronie bip Urzędu Miejskiego oraz przekazana sołtysom  

z prośbą o poinformowanie mieszkańców sołectw.  

 

 W maju wydano 453 decyzje przyznające uczniom szkół podstawowych, 

gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych stypendia szkolne za okres od stycznia do 

czerwca 2015 r. Łączna wysokość przyznanej pomocy wynosi 293.743 zł, z czego 

80 % to dotacja celowa, a 20 % środki własne Gminy. Miesięczna wysokość 

stypendiów - od 109 do 115 zł. 

 

 W ROK „MG" zorganizowano wydarzenia kulturalne, m.in.: Finał konkursu piosenki 

dziecięcej i młodzieżowej „Gratka dla nastolatka", Koncert Integracyjny Miejskiej 

Orkiestry Dętej z Olecka oraz Orkiestry Dętej OSP z Grajewa, Międzynarodową Noc 
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Muzeów oraz spotkanie z fotografem - Piotrem Bułanowem w Galerii Sztuki 

Prawdziwej im. Andrzej Legusa. 

 

 Na obiektach Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku odbył się szereg 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym, wojewódzkim oraz krajowym , m.in.: 

Warmia i Mazury pływają  -  eliminacje  VIII,   Otwarty Turniej  Tenisa  Ziemnego  

- Otwarcie  Sezonu  2015, Mistrzostwa Powiatu Oleckiego SZS w Czwórboju LA, 

II Wiosenny Turniej Piłki Siatkowej Kobiet, III Olecka 13 - Bieg Wiewiórczą 

Ścieżką, Mecz piłki nożnej MLKS Czarni Olecko – GKS Granica Bezledy, Footbail 

Festival - turniej piłki nożnej chłopców z rocznika 2002, Warsztaty Strategia Miasta 

Olecko, Podlaska Gimnazjada w lekkiej atletyce im. Stanisława Baszenia,  

III Integracyjny Turniej Badmintona. 

 

 Trwa Europejski Tydzień Sportu (26 maja - 1 czerwca 2015 r.), w ramach którego  

na terenie Gminy odbywa się wiele turniejów i rozgrywek dla osób w różnym 

wieku. Szczegółowy harmonogram znajduje się na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego. 

 

Ponadto: 

 VIII Olecka Olimpiada Milusińskich im. Romualda Wojnowskiego odbędzie się  

w sobotę 30 maja 2015 r. godz. 12.00-stadion; uczestnikami olimpiady są dzieci  

w wieku od 3 do 10 lat; tradycją jest, że radni włączają się do pomocy przy obsłudze tej 

imprezy sportowej; 

 Konferencja pt. „Olecko - miasto aktywne sportowo" z udziałem Warmińsko 

-Mazurskiego Kuratora Oświaty odbędzie się w czwartek 11 czerwca 2015 r. godz. 12.00  

-Szkoła Podstawowa nr 1 w Olecku; celem konferencji jest wypracowanie planu działań  

w zakresie aktywności ruchowej na nowy rok szkolny. 

 

 W dniach 27 i 28 kwietnia 2015 r. odbyły się zebrania wyborcze dla wyboru sołtysów  

i członków rad sołeckich odpowiednio w Sołectwie Imionki i Sołectwie Może. W wyniku 

tajnego głosowania Sołtysem Sołectwa Imionki został Pan Wiesław Danilewicz, natomiast 

Sołtysem Sołectwa Możne została Pani Joanna Jurewicz. Przywitał obecnych na sesji 

nowo wybranych Sołtysów. 

 

 Agencja Fotograficzno-Reklamowa Mazury z Pisza do 15 czerwca powinna wykonać 

projekty i zamontować w Olecku siedem tablic ze szkła hartowanego z kodami QR oraz 

zdjęciem i krótką informacją o obiekcie w trzech wersjach językowych (polska, niemiecka, 

angielska). 

Tablice umieszczone będą na: 

 budynku ratusza z 1818 r., 

 bramie do cmentarza ewangelickiego, 

 zabudowaniach kąpieliska miejskiego – Skoczni, 

 kamiennej półrotundzie, 

 Wiewiórczej Ścieżce, 

 bramie przy Kościele pw. Podwyższenia Krzyża Św., 

 bramie przy stadionie lekkoatletycznym. 

To pierwszy etap związany z oznaczeniem kodami QR atrakcyjnych miejsc w Olecku. 

 

 Na początku czerwca br. zamontowana zostanie tablica informacyjna na temat wielkości 

oleckiego rynku. Informacje w trzech wersjach językowych zilustrowane zostaną 

przedwojennymi zdjęciami. Zainteresowanych tematem i większą ilością informacji 

odsyłać będziemy poprzez kod QR na miejską stronę internetową. 
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 Od 10 czerwca do 10 sierpnia br. trwać będą konsultacje projektu uchwały w sprawie 

określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Konsultacje będą prowadzone poprzez: 

a) umieszczenie projektu uchwały na stronie internetowej www.olecko.pl w zakładce 

konsultacje społeczne; 

b) umieszczenie projektu uchwały w Biuletynie Informacji Publicznej; 

c) zbieranie pisemnych opinii lub uwag od zainteresowanych mieszkańców gminy 

Olecko poprzez formularz konsultacyjny; 

d) zbieranie pisemnych opinii lub uwag od zainteresowanych organizacji pozarządowych 

i podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy poprzez formularz konsultacyjny; 

e) dyżury pracownika odpowiedzialnego za  współpracę z organizacjami pozarządowymi 

- możliwość indywidualnego zgłaszania uwag, opinii, wniosków, rekomendacji  

w terminie przeprowadzenia konsultacji społecznych w godzinach pracy Urzędu 

Miejskiego w Olecku, przy Placu Wolności 3, pok. nr 8  od poniedziałku do piątku  

w godz.: 7.30.00-15.30 z wyłączeniem wyjazdów służbowych i zdarzeń losowych; 

f) spotkania konsultacyjne w okresie trwania konsultacji, tj.: 

- 19 czerwca 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku,  

Plac Wolności 3, w godzinach 13.00-15.00; 

- 10 sierpnia 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku,  

Plac Wolności 3, w godzinach 13.00-15.00. 

 

Dodał, że w ostatnim czasie Stowarzyszenie EGO zorganizowało spotkanie z Dyrektorem 

Generalnej Dyrekcji Oddział w Olsztynie w sprawie przebiegu Via Baltici. Wszystko 

wskazuje na to, że droga będzie przebudowana do końca 2020 roku. W tej chwili trwają 

ostatnie prace projektowe. Omówił przebieg drogi. Podczas spotkania poruszano również 

temat przebudowy drogi krajowej 65 oraz przebudowy skrzyżowania na obwodnicy  

w Olecku. Jeśli chodzi o przebudowę skrzyżowania w ciągu 5 lat od oddania do użytku przez 

okres trwałości projektu nie ma możliwości przebudowy. Ponadto zgłosił pisemny wniosek, 

ponieważ zmieniły się przepisy co do sytuowania ekranów dźwiękochłonnych, być może 

zdemontowanych zostanie kilka takich ekranów. Jeśli  chodzi o przebudowę drogi krajowej 

65 w tej chwili nie ma żadnych funduszy, robione są większe odcinki, głównie z Olecka do 

Ełku. Zgłosił ponadto problem przebudowy skrzyżowania w Kukowie, ma nadzieję,  

że zostanie on rozwiązany. Jest również nadzieja, że w tym roku rozpocznie się przebudowa 

mostu w Sedrankach. Zgłosił wniosek, by przy tej przebudowie zrobić ścieżkę pieszo 

-rowerową od obwodnicy w kierunku Gołdapi. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

podziękował Burmistrzowi za wprowadzenie oznaczeń kodami QR w Olecku. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 w dniu 29 kwietnia 2015 r. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku przedłożył 

ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2014, 

 w dniu 29 kwietnia 2015 r. wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-198/15 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 kwietnia  

http://www.olecko.pl/
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2014 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Olecka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko za rok 2014. Opinia jest 

pozytywna, 

 w dniu 5 maja 2015 r. Burmistrz przedłożył zarządzenie Nr ORN.0050.82.2015 z dnia 

30 kwietnia 2015 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2014 rok, 

 w dniu 5 maja 2015 r. do wiadomości radnych wpłynęło pismo Warmińsko 

-Mazurskiego Kuratora Oświaty o wynikach kontroli doraźnej w Gimnazjum Nr 2  

w Olecku. Jest to odpowiedź na pismo skierowane przez nauczycieli tej szkoły. 

Natomiast w dniu 12 maja 2015 r. do wiadomości radnych wpłynęło pismo 

Burmistrza Olecka kierowane do Regionalnej Sekcji Oświaty i Wychowania NSZZ 

„Solidarność” w Olsztynie. Zgodnie z treścią pisma organ prowadzący nie jest 

właściwym do dokonywania oceny zarzutów, o których informują nauczyciele. 

Stosowne kontrole w tej sprawie przeprowadziły uprawnione organy, 

 w dniu 8 maja 2015 r. w związku z informacją o możliwości naruszenia przez radną 

Renatę Dunaj ustawowego zakazu prowadzenia działalności gospodarczej  

z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwrócił się z prośbą o przedstawienie wyciągu z protokołu z sesji Rady Miejskiej  

w Olecku odbytej w dniu 27 marca 2015 r. w zakresie dotyczącym uchwały w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej oraz informacji na jakiej podstawie i jakie 

mienie gminne jest wykorzystywane do prowadzenia działalności gospodarczej 

radnej. Wnioskowaną dokumentację przesłano Wojewodzie w dniu 8 maja 2015 r., 

 w dniu 8 maja 2015 r. Klub Radnych Mała Ojczyzna Olecko przedłożył propozycje  

do uchwały o kierunkach działalności Burmistrza Olecka podczas kadencji  

2014-2018, 

 w dniu 15 maja 2015 r. wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-233/15 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 14 maja 2015 r.  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka za rok 2014. Opinia jest 

pozytywna, 

 w dniu 19 maja 2015 r. Prezes Sądu Okręgowego w Suwałkach poinformował  

o liczbie wybieranych ławników na kadencję 2016-2019.  Do Sądu Okręgowego  

w Suwałkach należy wybrać 5 ławników, w tym 1 ławnika do orzekania z zakresu 

prawa pracy. Natomiast do Sądu Rejonowego w Olecku - 6 ławników  

oraz do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Ełku  

– 3 ławników. Zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, ławników wybierają rady gmin, których obszar jest objęty 

właściwością tych sądów. Przed przystąpieniem do wyborów rada powołuje zespół, 

który przedstawia na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach.  

Wobec powyższego proszę radnych o wytypowanie spośród siebie 3 przedstawicieli, 

którzy zostaną powołani w skład w/w zespołu. Nazwiska wytypowanych radnych 

należy zgłosić w biurze Rady Miejskiej w terminie do dnia 10 czerwca 2015 r. w celu 

przygotowania odpowiedniego projektu uchwały na następną sesję. Wybory odbędą 

się najpóźniej w październiku bieżącego roku, 

 w dniu 22 maja 2015 r. wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego w celu stwierdzenia nieważności uchwały Nr ORN.0007.26.2015 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Seniorów. Badając uchwałę organ stwierdził, iż zawiera ona błędny zapis dotyczący 

wejścia w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego i wyznaczył termin na uzupełnienie uchwały 

o właściwe zapisy do dnia 30 maja 2015 r. Stosowny projekt uchwały został 

przygotowany na dzisiejszą sesję, 
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 w dniu 26 maja 2015 r. do wiadomości radnych wpłynął wniosek osób fizycznych  

w sprawie przyspieszenia realizacji planu zagospodarowania terenu zaplecza 

budynków położonych przy Placu Wolności 19-21 oraz założeń miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, w tym urządzenia terenu obsługi komunikacji 

wewnętrznej, odwodnienia i kanalizacji sanitarnej terenu na zapleczu budynków,  

 w związku z rozszerzeniem punktu 6. porządku obrad sesji, który otrzymał brzmienie: 

Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych dotyczące projektów 

uchwał informuję, iż podczas posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Olecku zaproponowano ograniczenie czasowe wypowiedzi. Wystąpienie  

nie powinno trwać dłużej niż jedną minutę.  

 

Ponadto poinformował, że: 

 w dniu 3 maja 2015 r. odbyło się święto Konstytucji 3 Maja. Odbyła się msza 

święta, złożono kwiaty pod pomnikami pamięci, 

 w dniu 8 maja 2015 r. reprezentował Radę Miejską w obchodach Dnia Strażaka, 

 w dniu 15 maja 2015 r. uczestniczył w Powiatowym Konkursie Poezji 

Obcojęzycznej zorganizowanym w Szkole Podstawowej Nr 1 w Olecku, 

 w dniach 17-23 maja 2015 r. w ramach programu Comenius goszczono w Olecku 

dzieci i młodzież z różnych państw. Szczególne podziękowania składał 

nauczycielom z Gimnazjum Nr 2 w Olecku oraz rodzicom, którzy mieli duży 

wkład w organizację, 

 27 maja 2015 r. Burmistrz, Zastępca Burmistrza oraz delegacja radnych Rady 

Miejskiej na zaproszenie Prezydenta Bronisława Komorowskiego uczestniczyli  

w obchodach 25-lecia samorządności. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

 5 maja odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

 13 i 28 maja odbyły się posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki, 

 19 i 28 maja odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji, 

 28 maja odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa. 

 

Radni nie zgłaszali pytań w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 4 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 zapytał, jaki jest status LOK, słyszał, że pomosty stanowią już własność gminy,  

jednak nie wie co z Tawerną, Klubem Wodnym, 

 zapytał, na jakim etapie są prace nad projektem ścieżek rowerowych.  

Podziękował Burmistrzowi za zorganizowanie warsztatów dotyczących koncepcji 

zagospodarowania jeziora i rzeki Lega. Warsztaty trwały 4 dni, w których udział 

wzięło wiele osób, każdy miał czas i prawo wypowiedzieć się. Było to bardzo udane 

spotkanie. Dziękował również za podobne spotkanie dotyczące Strategii Rozwoju, 

oddzielne spotkanie odbyło się dla radnych. Każdy mógł wyrazić swoją opinię. 

Podziękował za włączenie się w piknik rodzinny, który odbył się w dniu 24 maja  
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2015 r. w skateparku. Udział w tym radosnym wydarzeniu wzięło wiele rodzin. 

Podczas pikniku zebrano opinie na temat jeziora i rzeki Lega, które przekazano  

do Urzędu Miejskiego. W tym miejscu podziękowanie złożył również Dyrektorowi 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku. Ponadto podziękował  

za opracowanie projektu w sprawie inicjatywy lokalnej i za konsultacje. Wszystkie 

komitety wyborcze miały to na sztandarach, dobrze, że taka inicjatywa będzie mogła 

być realizowana. 

 

Radna Anna Kaczor 

podziękowała za systematyczne oczyszczanie Wiewiórczej Ścieżki przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej w Olecku. W imieniu mieszkańców podziękowała za dotychczasowe 

działania naprawcze przy Placu Wieży Ciśnień. Ponadto podziękowała za uprzątnięcie 

nieczystości w okolicy stawu przy ul. Broniewskiego w Olecku. 

 

Zgłosiła następujące interpelacje: 

 odnośnie zmian w budżecie zapytała o zakres przebudowy ul. Kolejowej, 

 w imieniu mieszkańców Olecka pytała, czy jest taka możliwość, aby w parku rozłożyć 

koc i odpoczywać, 

 wcześniej prosiła, by w sezonie letnim na Szyjce zamontować zjeżdżalnię dla dzieci. 

Nie otrzymała odpowiedzi w tym zakresie. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące interpelacje: 

 zapytał, dlaczego przerwano prace nad budżetem obywatelskim, 

 zapytał, kiedy będzie odtworzone oznakowanie poziome przy Alei Zwycięstwa, prosi 

o przekazanie tej interpelacji zarządcy drogi,  

 z niepokojem przeczytał odpowiedź na wniosek dotyczący urządzenia terenu zieleni. 

Zacytował: „Jednocześnie mam nadzieję, że mieszkańcy zaczną zwracać uwagę na 

estetykę otoczenia i stosować się do ogólnie przyjętych zasad. W innym wypadku 

zagospodarowanie terenu nie będzie miało sensu”. Zapytał, co ma rozumieć  

przez taką odpowiedź, 

 zapytał, kiedy nastąpi remont fontanny w parku. 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Burmistrz - Wacław Olszewski  

odniósł się do następujących spaw: 

 jeśli chodzi o status LOK i pomostów, pomosty faktycznie zostały przejęte przez 

gminę, zostało to prawnie usankcjonowane, jest decyzja Starosty Oleckiego oraz zgoda 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych. Status LOK nie zmienił się.  Gmina 

prowadziła rozmowy i w dalszym ciągu jest otwarta na sprawę nabycia.  

Na dzień dzisiejszy LOK zaoferował tak wysoką cenę, że przy obecnej koniunkturze 

nie byłoby to racjonalne wydatkowanie środków,  

 trwają prace nad projektem ścieżek rowerowych. Zależy mu na tym, by w pierwszej 

kolejności wykonać ścieżkę od Kauflandu wzdłuż drogi wojewódzkiej w kierunku 

Jasiek i Duł. Właścicielem gruntów w większości jest gmina, jednak część gruntów, 

tuż za obwodnicą stanowi własność osoby, która nie do końca chce współpracować. 

Jest jednak możliwość ustanowienia służebności. Jeżeli dojdzie to do skutku, będzie 

można przystępować do prac, 

 jeśli chodzi o ulicę Kolejową, będzie wykonana tylko i wyłącznie ulica równoległa  

do ulicy Kolejowej. Natomiast droga od Kolejowej do Przedszkola, a dalej chodnik  

i schody stanowią własność Starostwa Powiatowego w Olecku. Z Panem Starostą jest 
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zawarte porozumienie, że jeżeli będą oszczędności, to zostaną przeznaczone na remont 

tego odcinka. Następnie należałoby przejąć ten teren od Starostwa, 

 wypoczynek w centralnym parku w mieście nie jest praktykowany. Park jest 

wizytówką Olecka i użytkowanie go w taki sposób mogłoby wywołać niezadowolenie 

społeczne. Jednak jak najbardziej jest to możliwe w parku przy ul. Letniej, 

 odnośnie montażu zjeżdżalni przy Szyjce uważa, że należy się z tym wstrzymać  

w związku z trwającymi pracami nad koncepcją zagospodarowania jeziora Oleckie 

Wielkie, 

 prace nad budżetem obywatelskim nie zostały przerwane. Doszedł jednak do wniosku  

i rozmawiał na ten temat z radnymi, że w tej chwili jest projekt uchwały w sprawie 

inicjatywy lokalnej, który będzie poddany konsultacjom. Najpierw należy sprawdzić 

jak to będzie funkcjonowało. Zatem z budżetem obywatelskim proponuje wstrzymać 

się do jesieni, 

 Aleja Zwycięstwa jest ulicą wojewódzką, wystąpi do właściciela w zgłoszonej 

sprawie, 

 w sprawie odpowiedzi na wniosek dotyczący terenów zielonych wyjaśnił, że jeżeli 

zagospodarowywane są publiczne tereny zielone chodzi o to, by mieszkańcy dbali o te 

tereny, jak o swoje własne, 

 jeśli chodzi o remont fontanny w parku, do końca lipca będzie wykonany projekt 

techniczny. Fontannę będzie finansować Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 

w Olecku. Po wykonaniu projektu technicznego, najprawdopodobniej w sierpniu 

zostanie wydane pozwolenie na budowę. Ma nadzieję, że wybudowanie fontanny 

nastąpi najpóźniej w październiku. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 5 – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

w imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji złożył 

podziękowania dyrektorom szkół za wzorowe ich prowadzenie, a szczególnie wyróżnił 

Dyrektor Szkoły w Kijewie – Panią Teresę Sulimę oraz Dyrektor Szkoły w Gąskach – Panią 

Janinę Rękawek. Te szkoły stanowią wzór do naśladowania. W ostatnim czasie Komisja 

odwiedziła szkoły na terenach wiejskich, gdzie zapoznała się z ich potrzebami i sukcesami.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 ponawia wniosek w sprawie przesunięcia słupa elektrycznego podczas realizacji 

zadania inwestycyjnego przebudowy drogi wewnętrznej przy ul. Kościuszki 10-12. 

Otrzymał odpowiedź, że nie zostanie to uwzględnione. Problem jest w tym, że przy 

przesunięciu tego słupa w przyszłości będzie trzeba rozkopać nowo wybudowany 

trakt. Drugą sprawą jest, że to miejsce nadal pozostaje niebezpieczne, a pojazdy 

narażone na uszkodzenia, 

 wnioskuje o ścięcie trawy na Wiewiórczej Ścieżce przy ławeczkach, 

 zwraca uwagę na zbliżający się armagedon komunikacyjny w związku z wydaniem 

pozwolenia na budowę kilku bloków mieszkalnych przy ul. Zamkowej. Jest to mała 

uliczka. Zastanawia się jak gmina wyobraża sobie przejazd np. karetki czy policji. 

Trzeba coś w tej sprawie zrobić. Ponadto zastanawia się, gdzie będą parkingi dla 

mieszkańców nowych bloków.  Nie można pozwolić, by Ci mieszkańcy blokowali 

parking parafialny. Podobna sytuacja jest przy Alei Zwycięstwa, gdzie goście Orlika 

parkują na parkingach osiedlowych, a mieszkańcy nie mają gdzie stawiać pojazdów, 



 17 

 w związku z nieprawidłowym przechodzeniem pieszych przez jezdnię w obrębie 

skrzyżowania ulic Kolejowa i Wojska Polskiego wnioskuje o częstsze patrole Policji 

w tym zakresie. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

 ponawia wniosek z miesiąca marca dotyczący udostępnienia informacji na temat dróg 

gminnych żwirowych na terenach wiejskich – chodzi o złożone pisma mieszkańców  

z prośbą o poprawę nawierzchni dróg. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 w imieniu mieszkańców wnioskuje o uporządkowanie skweru na rogu ulic 1 Maja  

i Zamkowej po przebudowie transformatora. Krawężniki są połamane, teren wymaga 

nawiezienia ziemi oraz naprawy chodnika, 

 w imieniu mieszkańców wnioskuje o zwiększenie ilości koszy na śmieci oraz 

odnowienie ławek przy ul. Partyzantów. 

 

Złożyła oświadczenie o następującej treści: 

„W związku z artykułem „Fachowcy od siedmiu boleści?”, Głos Olecka z dn. 28 maja 2015 r. 

oświadczam, że artykuł został napisany w sposób zniekształcający moje wypowiedzi na 

spotkaniu radnych poświęconym strategii rozwoju miasta i gminy Olecko.  Jednoznacznie 

podkreślam, że zgłaszane przeze mnie propozycje dotyczyły:  

1. rozszerzania oferty aktywnego spędzania czasu z wykorzystaniem walorów 

krajobrazowych, wytyczania tras biegowych,  narciarstwa biegowego,  włączenia się 

w sieć tras rowerowych w kierunku Suwałk i Ełku, 

2. tworzenia oferty aktywnego spędzania czasu - skierowanej do dzieci i młodzieży, osób 

starszych, osób niepełnosprawnych - poza Halą Lega rozszerzając ofertę na inne pory 

roku,  

3. rewitalizacji zieleni miejskiej jako dodatkowego waloru wyróżniającego miasto 

Olecko, 

4. rozważeniem modernizacji obiektu Maraton jako obiektu bez barier na potrzeby 

aktywnego spędzania wolnego czasu przez  dzieci, młodzież, na potrzeby osób 

starszych, osób niepełnosprawnych, 

5. wielu propozycji z dziedziny kultury oraz inicjatyw obejmujących postacie i obiekty 

historyczne związane z ziemią olecką.  

Wobec powyższego oświadczam, że opinie zawarte w artykule prasowym stanowią ewidentne 

przekłamanie”. 

 

Radna Anna Kaczor 

zgłosiła następujące wnioski: 

 na prośbę jednego z uczniów Gimnazjum Nr 2 w Olecku wnioskuje o zorganizowanie 

szkolenia lub warsztatów w szkołach na temat w jaki sposób uczniowie mają 

zachować się na wypadek ataku terrorystycznego, 

 wnioskuje o zadbanie o klony znajdujące się przy ul. Kasprowicza w Olecku, które są 

w tej chwili zarośnięte, 

 w imieniu mieszkańców ulic Wiśniowa, Kasprowicza, Łąkowa wnioskuje  

o zamontowanie oświetlenia w obrębie mostu oraz drogi od mostu w kierunku  

ul. Łąkowej. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 wnioskuje o poprawę bezpieczeństwa pieszych na skrzyżowaniu ulicy Kolejowej  

i Wojska Polskiego. Może jest jakieś rozwiązanie, które można tymczasowo uzgodnić 

z zarządcą drogi, 

 wniosek dotyczy konsultacji koncepcji zagospodarowania rzeki i jeziora, wnioskuje  

o udostępnienie w wersji elektronicznej wszystkich formularzy zgłoszonych przez 

mieszkańców i przesłanie scanów na adresy mailowe radnych, 

 wnioskuje o wznowienie prac nad budżetem obywatelskim. Uważa, że nie ma 

potrzeby czekać na ocenę jak będzie funkcjonować inicjatywa, ponieważ są to dwa 

różne instrumenty. Komisja Statutowa cieszyła się, że Burmistrz podjął rozmowy  

z urzędnikami, ustalił wstępny harmonogram prac. Prosi, by pomimo różnicy zdań  

z tego nie rezygnować, jest to długotrwały proces, który już należy uruchomić.  

Ze swojej strony deklaruje udział w tych pracach w ramach np. kontaktu  

ze społecznością lokalną. Zachęca również wszystkich radnych, by wspierali ten 

proces.  

 

Radny Jarosław Bagieński 

 na Wiewiórczej Ścieżce przy zajeździe Margrabowa utworzył się „dziki” parking. 

Parkujące samochody zasłaniają sporą część Wiewiórczej Ścieżki i przeszkadzają 

osobom tam się poruszającym. Wnioskuje o sprawdzenie tej sprawy. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 

 

Burmistrz - Wacław Olszewski  

powiedział, że odpowiedzi na wnioski zostaną udzielone na piśmie.  

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych dotyczące 

projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej lub innych osób zainteresowanych chciałby zabrać głos na temat projektów 

uchwał będących przedmiotem obrad sesji? 

 

Uwag nie zgłaszano. 

Przerwa 5 minut 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

w związku z informacją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, że uchwała  

Nr ORN.0007.26.2015 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie 

powołania Oleckiej Rady Seniorów nie podlega publikacji w Wojewódzkim Dzienniku 

Urzędowym należy dokonać zmiany § 4 przedmiotowej uchwały. Paragraf ten otrzyma 

brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. Jednocześnie wprowadza  

się zmianę w § 4 ust. 18 Statutu Oleckiej Rady Seniorów stanowiącego załącznik  

do przedmiotowej uchwały, na podstawie której obsługę administracyjną Rady będzie 



 19 

prowadzić Wydział Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej Urzędu 

Miejskiego w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Seniorów. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Oleckiej 

Rady Seniorów. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.39.2015 

w załączeniu 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie nazewnictwa ulic w mieście Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że przedmiotowa uchwała ma na celu dostosowanie nazewnictwa 

poszczególnych ulic do tego jak jest w rzeczywistości. W jednym przypadku występuje 

niezgodność pisowni, a w drugim niezgodność brzmienia nazwy ulicy. W uchwale  

Nr 17 Miejskiej Rady Narodowej w Olecku z dnia 5 kwietnia 1948 r. występują nazwy: 

Szopena i Szosa Świętowska, natomiast we wszystkich dokumentach urzędowych używane  

są nazwy ulic: Chopina i Szosa do Świętajna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nazewnictwa ulic w mieście 

Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nazewnictwa ulic  

w mieście Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.40.2015 

w załączeniu 

 

c) oddania w użyczenie nieruchomości położonej w Olecku przy ul. Młynowej 8 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że Zespół Szkół Społecznego Towarzystwa Oświatowego w Olecku użytkuje 

nieruchomość zabudowaną położoną w Olecku przy ul. Młynowej 8 na podstawie umowy 

użyczenia, która została zawarta na okres od dnia 1 września 2005 r. do 31 sierpnia 2015 r.  

W związku z wygaśnięciem z dniem 31 sierpnia br. umowy użyczenia Zespół Szkół 

Społecznego Towarzystwa Oświatowego w Olecku zwrócił się o jej przedłużenie na okres  

kolejnych 10 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie oddania w użyczenie nieruchomości położonej  

w Olecku przy ul. Młynowej 8. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie oddania w użyczenie nieruchomości 

położonej w Olecku przy ul. Młynowej 8. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.41.2015 

w załączeniu 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy  

ul. Wiejską i Leśną, oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że w toku procedowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w zakresie terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, 

Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną, oraz w rejonie cmentarza przy 

ul. Leśnej w Olecku, wystąpiła konieczność zmiany zakresu opracowania planu w obszarze 

terenu infrastruktury elektroenergetycznej przy Szosie do Świętajna. Zmiana uchwały polegać 

ma na włączeniu fragmentu terenu o pow. ok. 220 m², stanowiącego własność PGE 

Dystrybucja S.A. Oddz. Białystok, do opracowywanej zmiany planu i ustalenie na nim innego 

przeznaczenia, zgodnie z potrzebami inwestycyjnymi Zakładu Energetycznego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy 

ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską  

i Leśną, oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, 

pomiędzy ul. Wiejską i Leśną, oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.42.2015 

w załączeniu 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015-2024 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że projekt uchwały jest związany ze zwiększeniem dochodów o kwotę 3.644.351,43 

zł oraz wydatków o tę samą kwotę oraz realizacją przedsięwzięć wieloletnich przesuniętych  

w czasie takich jak: 

 "Poznawanie Naszego Światowego Dziedzictwa" - Comenius Partnerski Projekt Szkół, 

 Kraina Dziecięcego Sukcesu - program rozwojowy dla uczniów wiejskich placówek 

oświatowych z Gminy Olecko, 

 Budowa boiska wielofunkcyjnego i placyku do koszykówki w Gordejkach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2015-2024. 
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Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2015-2024. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.43.2015 

w załączeniu 

 

f) zmiany budżetu gminy na 2015 rok 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że szczegóły zmian w budżecie były omawiane na posiedzeniach Komisji Rady 

Miejskiej. Dochody ogółem i wydatki zwiększa się o kwotę o 218.721 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.44.2015 

w załączeniu 

 

Do punktu 8 – Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok oraz udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Olecka: 

 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2014 rok, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, informacji o stanie mienia Gminy Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

przedstawił uzasadnienie do sprawozdania finansowego Gminy Olecko za 2014 rok  

oraz informację o wykonaniu budżetu gminy za 2014 rok. 

 

Sprawozdanie finansowe Gminy Olecko za 2014 rok to: 

Bilans z wykonania budżetu Gminy Olecko, który zawiera: 

AKTYWA – czyli kontrolowane przez jednostkę zasoby majątkowe o wiarygodnie określonej 

wartości, powstałe w wyniku przeszłych zdarzeń, które spowodują w przyszłości wpływ 

korzyści ekonomicznych. Składają się na nie: środki pieniężne na rachunku bankowym 

budżetu w wysokości 1.248.699,56 zł, należności i rozliczenia - 1.708,80 zł. 

PASYWA, to:  

1. Zobowiązania Gminy Olecko – 31.042.307,83 zł, w tym głównie kredyty oraz 

wyemitowane obligacje. 

2. Aktywa netto budżetu – (minus) – 30.922.897,90 zł, z tego: wynik wykonania budżetu 

za rok 2014 872.729,42 zł, skumulowany niedobór budżetu z lat poprzednich  

– (minus) – 31.795.627,32 zł 

3. Inne pasywa –1.130.998,43 zł – są to środki z przekazanej w grudniu 2014 roku 

subwencji oświatowej na realizację wydatków 2015 roku oraz pozostałe środki  

z projektów POKL. 

 

Łączny bilans jednostek obejmuje dane wynikające z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych (czyli: szkoły podstawowe, gimnazja, przedszkole, MOPS, MOSiR, 

Urząd Miejski). 

Bilans sporządzony na dzień 31.12.2014 r. przedstawia: 

1. Aktywa trwałe, wg wartości netto (pomniejszone o amortyzację), w tym: 

 wartości niematerialne i prawne (programy i licencje w jednostkach budżetowych) 

– 41.279,09 zł 

 grunty – 65.941.795,00 zł, 

 budynki, lokale i obiekty inżynierii lądowej i wodnej – 119.739.628,15 zł, 

 urządzenia techniczne i maszyny (m.in. serwery, zestawy komputerowe, 

kserokopiarki) – 680.720,27 zł, 

 środki transportu – 1.224.543,68 zł, pozostałe środki trwałe – 304.791,57 zł, 

 środki trwałe w budowie, czyli inwestycje rozpoczęte – 4.784.999,46 zł, 

 należności długoterminowe - sprzedaż ratalna nieruchomości – 662.498,88 zł, 

 udziały w spółkach– 40.280.400,00 zł. 

2. Aktywa obrotowe – 19.827.956,03 zł, to głównie należności krótkoterminowe takie 

jak fundusz alimentacyjny, należności podatkowe oraz środki zgromadzone  

na rachunkach bankowych, jak depozyty i FŚS. 

PASYWA, to głównie Fundusz i Zobowiązania.   
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Łączny rachunek zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych Gminy Olecko 
– sporządza się w wariancie porównawczym, z podziałem na koszty rodzajowe, które 

wynoszą 67.732.545,11 zł i przychody w kwocie 79.540.867,04 zł. Zysk z działalności 

jednostek budżetowych wyniósł – 11.808.321,93 zł. 

 

Łączne zestawienie zmian w funduszu jednostek budżetowych Gminy 

Przedstawia Fundusz na początku roku, zmiany w trakcie i  Fundusz (do ujęcia w bilansie  

na rok przyszły) – 240.531.101,59 zł. 

 

Wykonanie budżetu gminy za 2014 rok. 
Budżet gminy na 2014 rok uchwalono 30 grudnia 2013 roku z planowanymi dochodami  

w wysokości 73.010.588 zł, wydatkami w wysokości 71.248.388 zł i  nadwyżką 1.762.200 zł, 

którą w trakcie roku zmniejszono do kwoty 827.228 zł. Plan dochodów zwiększono  

o 9.157.257,87 zł a  plan wydatków o 10.092.229,87 zł. 

 

Dochody ogółem zostały zrealizowane w 93,6 % tj. niższe w stosunku do planowanych  

o 5.223.486 zł, głównie z tego powodu, iż  dotacje celowe w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich zostały niewykonane w kwocie 5.017.052 

zł. W 2014 roku nie wpłynęły w pełnej wysokości dotacje na takie zadania, jak: „Partnerstwo 

na rzecz ochrony wód obszaru transgranicznego LT-PL-RUS - sieć wodociągowa Kukowo  

– Zajdy - Zabielno”, „ Budowa ścieżki rowerowej na szlaku dawnej kolejki wąskotorowej”,  

„Sport i turystyka bez granic”. 

W dochodach ogółem dochody własne stanowiły 50,6 %, dotacje na wydatki z udziałem 

środków z UE 5,7 %, subwencje ogólne 24,3 %, dotacje celowe z budżetu państwa na zadania 

zlecone i własne 19 %. 

Na wykonane dochody składają się między innymi takie środki, jak: 

 pozyskano z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 210.734 zł na 

dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne pomieszczeń 

do nauki dzieci 6-letnich i świetlic szkolnych w szkołach podstawowych, 

 pozyskano dotację na budowę drogi na Os. Siejnik II (Podkowa) – 354.530 zł,  

 z Samorządu Wojewódzkiego pozyskano 9.970 zł na dofinansowanie wykonania 

oświetlenia zewnętrznego i dojścia przy miejscu spotkań integracyjnych w Lenartach,  

 WFOŚiGW w Olsztynie dofinansował usuwanie wyrobów zawierających azbest  

w kwocie 39.605 zł,  

 pozyskano ze środków PFRON – 160.000 zł na zakup dwóch mikrobusów  

do przewozu osób niepełnosprawnych do WTZ i ŚDS.   

 ze sprzedaży nieruchomości uzyskano 1.264.123 zł (44,4 % planowanych), czynsze  

za lokale mieszkalne i użytkowe,  najem i dzierżawa nieruchomości to kwota 

1.862.797 zł,  

 dochody z podstawowych podatków gminnych: podatku od nieruchomości, rolnego, 

leśnego i od środków transportowych, to kwota 13.677.858 zł (plan wykonano  

w 102,1 %). Skutek obniżenia górnych stawek tych podatków to kwota 1.068.445 zł. 

Na mocy podjętych uchwał przez Radę Miejską udzielono  zwolnień z podatku  

od nieruchomości na kwotę 377.128 zł. 

 otrzymano dotacje na finansowanie wydatków realizowanych z udziałem środków 

europejskich  w wysokości 4.376.578 zł, 

 w grudniu otrzymaliśmy zwrot z Urzędu Skarbowego podatku VAT w wyniku zmian 

w interpretacji przepisów i złożenia korekt deklaracji VAT-7 za 2010 rok dotyczących 

zrealizowanej inwestycji pn. „Budowa hali widowiskowo - sportowej z pływalnią”  

w kwocie 710.873 zł. 
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Wydatki budżetu gminy to 76.070.364 zł, czyli 93,5 % planowanych. 

Wydatki przeznaczono głównie na: 

1. oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą –  33,8 % 

2. pomoc społeczną – 19,9 % 

3. gospodarkę komunalną i ochronę środowiska  – 7,9 %  

4. administrację publiczną -7,8 % 

5. rolnictwo i łowiectwo – 7,2 % 

6. kulturę fizyczną  – 5,5 % 

7. gospodarkę mieszkaniową –  5 %. 

 

Wydatki majątkowe stanowią 12,8 % wydatków ogółem a kwotowo to 9.766.673 zł,  

w tym największe środki przeznaczono na: 

 Rolnictwo i łowiectwo – 4.637.806 zł, czyli 47,5 % zrealizowanych wydatków 

majątkowych. Realizowano zadanie „Sieć wodociągowa Kukowo – Zajdy – Zabielno, 

kanalizacja sanitarna Olecko – Kukowo, przydomowe oczyszczalnie ścieków”;  

 Na drogi publiczne wydano 1.290.239 zł (13,2 % wydatków majątkowych). W tym 

dofinansowano inwestycje Powiatowe – budowę drogi w Babkach Gąseckich, 

wykonano drogę gminną na Os. Siejnik II (Podkowa), chodnik i parking na Os. Lesk, 

wjazd i parking ul. Batorego 19, chodnik w ul. Letniej, Nocznickiego 22;  

 Turystyka, to zadanie inwestycyjne dofinansowane z Programu Współpracy 

Transgranicznej Litwa – Polska, wykonano remont mola kąpieliska miejskiego 

„Skocznia”, ścieżkę pieszo – rowerową od ul. Ludowej do ul. Gołdapskiej, 

zagospodarowano teren rekreacyjny przy wypływie rzeki Lega z jeziora Oleckie 

Wielkie – wykonano „pumptrack” tor dla rowerzystów, tor do jazdy na rolkach, 

urządzenia sprawnościowe do wspinania w formie linowej piramidy; 

 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż. to głównie zakup średniego samochodu 

ratowniczo – gaśniczego wraz ze specjalistycznym wyposażeniem do OSP Borawskie 

z dofinansowaniem ze środków RPO WM; 

 Największe realizowane zadanie z Kultury fizycznej, to budowa boiska sportowego 

wraz z zapleczem w Lenartach z dofinansowaniem  z PROW-u; 

 Inwestycje w gospodarkę komunalną i ochronę środowiska, to głównie: oświetlenie  

ul. Nocznickiego, urządzenie skweru zieleni przy ul. Broniewskiego, 

zagospodarowania terenów przy budynkach mieszkalnych, place zabaw, 

dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Łącznie realizowano 48 różnych zadań inwestycyjnych, w tym wiele z wykorzystaniem 

środków Funduszy Sołeckich. W ramach zadań inwestycyjnych i bieżących, zgłoszonych 

przez sołectwa finansowanych z wyodrębnionych środków stanowiących Fundusz Sołecki 

wydano 284.283,75 zł. 

 

Zadłużenie gminy na koniec 2014 roku wyniosło 30.968.400 zł  co stanowi 40 % 

wykonanych dochodów gminy. Obsługa zadłużenia gminy, to spłata rat pożyczek, kredytów, 

oraz odsetek od tego zadłużenia. W 2014 roku stanowiła kwotę 3.094.326 zł, czyli 4 % 

wykonanych dochodów.  

Biorąc pod uwagę zrealizowane dochody i przychody, wydatki i rozchody, budżet gminy  

za 2014 rok zamknął się nadwyżką w wysokości 46.769 zł a realizowany był zgodnie  

z podjętymi Zarządzeniami oraz uchwałami Rady Miejskiej w Olecku i w oparciu o ustawę  

o finansach publicznych. 
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b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2014 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał sentencję uchwały Nr RIO.VIII-0120-198/15 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 kwietnia 2015 r. w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Olecka sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko 

za rok 2014 – uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński 

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Olecko za 2014 rok – w załączeniu do protokołu. 

 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka  

za 2014 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał sentencję uchwały Nr RIO.VIII-0120-233/15 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 14 maja 2015 r. w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Olecka za rok 2014 – uchwała w załączeniu do protokołu.  

 

e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

otworzył dyskusję. 

Osobiście uważa, że wykonanie budżetu było optymalne. Za pozytywny czynnik uważa to,  

że spada zadłużenie gminy. Ponadto satysfakcjonuje go poziom ściągalności podatków. Jest 

to ważna pozycja w budżecie, a z roku na rok ściągalność podatków wzrasta. Jedyny 

parametr, który mógłby być lepszy to wynikający ze sprzedaży majątku. Niemniej jednak 

rozumie pogląd Pana Burmistrza, że nieruchomość sprzedaje się tylko raz. Jeżeli nie ma 

koniunktury, lepiej poczekać na lepszy czas. Ponadto zwrócił uwagę na dobrze funkcjonujący 

Fundusz Sołecki oraz około 50 zrealizowanych inwestycji. Uważa, że każdy wydatek był 

dobrze przemyślany przez Burmistrza. Rok 2014 został dobrze wykorzystany na stabilne 

inwestycje oraz przygotowany na dalszy rozwój gminy i kolejny okres inwestycji. Gratulował 

Burmistrzowi wykonania budżetu. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił uwagę dotyczącą sposobu realizacji inwestycji - Urządzenia skweru zieleni miejskiej 

przy ul. Broniewskiego. Apeluje o bardziej kompleksowe podchodzenie do tego typu 

inwestycji. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zamknął dyskusję. 
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f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji stałych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja nie opiniowała projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.45.2015 

w załączeniu 

 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji stałych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja nie opiniowała projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Olecka. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.46.2015 

w załączeniu 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

podziękował Radzie Miejskiej za jednogłośne głosowanie. W tym miejscu podziękowania 

złożył również poprzedniej Radzie Miejskiej. Dziękował wszystkim, którzy realizowali 

zeszłoroczny budżet, w szczególności Pani Skarbnik oraz kierownikom Wydziałów Urzędu 

Miejskiego. Stwierdził, że był to trudny budżet, między innymi ze względu na fakt, że nie 

było możliwości naboru środków zewnętrznych. Dodał, że osobiście jest to jego 21 budżet 

samorządowy. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 10 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

w związku z Dniem Działacza Kultury, który jest obchodzony w dniu dzisiejszym złożył 

podziękowania wszystkim, którzy w tym zakresie pracują bądź pracowali. Szczególne 

podziękowania skierował do przedstawiciela Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku. 

Poinformował, że w ostatnim czasie Komisja Oświaty odwiedziła Regionalny Ośrodek oraz 

obiekty takie jak AGT i Amfiteatr. Ma nadzieję, że to się przełoży na zainteresowanie kulturą, 

większe dotacje na remonty. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

składał podziękowania wszystkim samorządowcom i tym, którzy pracowali przez ostatnie  

25 lat jako radni Rady Miejskiej i Sołtysi. Uważa, że wspólnie wykonana praca była bardzo 

owocna. Miasto Olecko i wsie stały się zupełnie inne niż w roku 1990. W tym roku 

obchodzimy 25 rocznicę powstania samorządu terytorialnego, najpierw była to ustawa z dnia 

8 marca 1990 roku, na mocy której powołano gminy, a później powstały również powiaty  

i samorządy województwa. Pierwsze demokratyczne wybory do samorządu terytorialnego 

odbyły się 27 maja 1990 roku. Jeszcze raz serdecznie dziękował za lata pracy jednocześnie 

licząc na kolejne równie owocne jubileusze samorządności. Uważa, że przy udziale wspólnie 

włożonego wysiłku oraz środków unijnych można zmieniać rzeczywistość na lepsze. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. 

Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Karolina Kuskowska        Karol Sobczak        


